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Sak 66 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
For å konsentrere sakene som tilhører samme fagavdeling, ble sakene ble foreslått behandlet i 
endret rekkefølge som følger:  
Først sakene 66-69, deretter 72, 73,74, 75, 70, 71,76, 77, 78, 79 
Sak fra Arbeiderpartiet og SV: Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta imot asylmottak, settes på 
kartet som sak 80/08. 
Innkalling og sakskart ble godkjent med disse endringene. 
 
 

 Sak 67 /08  Godkjenning av protokoll fra møte 01.09.2008 
 
Protokoll fra møte 01.09.2008 ble godkjent. 
 
 

 Sak 68 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon: 

• Arrangementet Kulturvennskap ble gjennomført på Bogerud gård barnehage, søndag 
28.09.2008. Vi har nå fått representanter fra foreldre til å sitte i en arbeidsgruppe for 
videreføring av prosjektet. 

• Kulturnatt ble gjennomført i hele Oslo fredag 26.09.2008, bl.a. med lokalt 
arrangement i Fellesskapshuset. 

• Det har vært gjennomført låtskriverseminar på Abildsø gård, resultatene av seminaret 
ble framført på Fellesskapshuset fredag kveld, 26.09.2008.  

• Landsomfattende tilsyn med kommunale helse-, sosial- og barneverntjenester til barn 
ble gjennomført i Bydel Østensjø i juni 2008 av Fylkesmannens og Helsetilsynet i 
Oslo og Akershus. Det ble avdekket et avvik. Frist for plan for lukking av avviket er 
01.11.2008. Det legges fram sak til neste møterekke. 

• Innstilling til stilling som leder OFOT er klar.  
 
 

 Sak 69 /08  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
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 Sak 70 /08  Sentral budsjettjustering, tilskudd for turnusleger 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 600 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 29/08.  
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 600 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 29/08.  
 
 

 Sak 71 /08  Månedsrapport barneverntjenesten per august 2008 
 
Barneverntjenestens ledelse svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per august 2008 til orientering.  
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Oppvekstkomitéen tar månedsrapport barneverntjeneste per august 2008 til orientering.  
 
 

 Sak 72 /08  Status for oppfølging av BU-saker per august 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tar saken til etterretning. 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Oppvekstkomitéen tar saken til etterretning. 
 
 

 Sak 73 /08  Barnehager - Full behovsdekning, status september 
2008 
 
Avdelingssjef Tommy Grotterød gav følgende tilleggsinformasjon: 
- Ved eventuell privat barnehageutbygging og drifting av Hellerudveien 86-90, må sak 

godkjennes i Oslo Bystyre. 
- Lopperud barnehage – det undersøkes om paviljongen kan bli stående der den er. 



 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, eventuell tomt på Manglerud eller lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen leie tidligere Rognerudskogen barnepark til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet ved styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal 
via foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

 
OVK fremmet følgende endringsforslag til punkt 2 og 4: 
 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna eller eventuell tomt på Manglerud. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere leie tidligere Rognerudskogen barnepark og 
parkhus i Høyenhallparken, samt lokaler på Rustadsaga og Skullerudstua, til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet ved styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal 
via foreldrenes samarbeidsutvalg få 

 
Det ble votert samla over bydelsdirektørens forslag pkt 1,3,5 og 6 og OVKs endringsforslag 
pkt 2 og 4.  
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak  
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna eller eventuell tomt på Manglerud. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere leie tidligere Rognerudskogen barnepark og 
parkhus i Høyenhallparken, samt lokaler på Rustadsaga og Skullerudstua,  til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet ved styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal 
via foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 
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5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

 
Merknad fra OVK:  
Dersom barnehagetomt i bydel Bydel Alna er nær T-banen, kan administrasjonen gå for den 
uten å ta spørsmålet til OVK igjen.  
 
 

 Sak 74 /08  Utredning om opptak i - og bestilling av barnehager - 
høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens vurderinger i saken. 
 
Det ble lagt fram endret forslag til vedtak fra Hanne Eldby (SV) 
 
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget inngi følgende høringssvar: 
 
Bydelsutvalget er opptatt av å beholde og styrke bydelene som politisk og forvaltningsmessig 
nivå. En sentralisering av opptaks- og bestillermyndigheten i tilknytning til barnehager vil 
medføre en svekking av bydelene, både politisk og forvaltningsmessig. Dette vil være å flytte 
viktige beslutninger lengre bort fra folks hverdag. En slik utvikling opplever BU som svært 
lite ønskelig og kan heller ikke se at det vil medføre økt utbygging av barnehageplasser. 
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø støtter at opptaket skal ligge til de bydelene der barnehagene 
ligger fysisk. Det kan imidlertid gjøres unntak dersom en barnehage i hovedsak tar inn barn 
fra en annen bydel.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø foreslår at byrådsavdelingen kan stå som bestiller av 
byomfattende barnehager. Dette behøver ikke å gå på bekostning av bydelenes 
bestilleroppgaver som kan videreføres som i dag.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø mener det er viktig å sikre at ikke enkelte bydeler blir 
sittende med ansvar for overkapasitet eller for spesielt dyre løsninger. Dette kan sikres 
gjennom måten husleien settes på.  
 
  
Først ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
Votering:3 stemmer for H/Frp/V, 4 mot (SV/A) 
Deretter ble det votert over endringsforslaget fra Hanne Eldby (SV). 
Votering: 4 stemme for (SV/A), 3 stemmer mot (H/Frp,V)  
 
OVK-vedtak  
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget inngi følgende høringssvar: 
 
Bydelsutvalget er opptatt av å beholde og styrke bydelene som politisk og forvaltningsmessig 
nivå. En sentralisering av opptaks- og bestillermyndigheten i tilknytning til barnehager vil 
medføre en svekking av bydelene, både politisk og forvaltningsmessig. Dette vil være å flytte 



viktige beslutninger lengre bort fra folks hverdag. En slik utvikling opplever BU som svært 
lite ønskelig og kan heller ikke se at det vil medføre økt utbygging av barnehageplasser. 
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø støtter at opptaket skal ligge til de bydelene der barnehagene 
ligger fysisk. Det kan imidlertid gjøres unntak dersom en barnehage i hovedsak tar inn barn 
fra en annen bydel.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø foreslår at byrådsavdelingen kan stå som bestiller av 
byomfattende barnehager. Dette behøver ikke å gå på bekostning av bydelenes 
bestilleroppgaver som kan videreføres som i dag.  
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø mener det er viktig å sikre at ikke enkelte bydeler blir 
sittende med ansvar for overkapasitet eller for spesielt dyre løsninger. Dette kan sikres 
gjennom måten husleien settes på.  
 
 

 Sak 75 /08  Høring - forskrift om standardvedtekter for kommunale 
barnehager i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens vurderinger i saken. 
 
Hanne Eldby (SV) la fram forslag endring av bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget fatte følgende uttalelse i høring om forskrift om 
standardvedtekter for kommunale barnehager i Oslo.  
 
Bydelsutvalget støtter Administrasjonens uttalelse med ett unntak (kulepunkt 1 i 
bydelsdirektørens oppsummering som utgår).  
Bydelsutvalget støtter forslaget om opptak etter ansiennitet. I stedet for at ledige plasser 
fordeles etter årskull i en overgangsperiode, ønsker bydelsutvalget i Bydel Østensjø at man 
ved opptak skal ha rett til plass etter ansiennitet, men at man kan fravike førstevalget til 
søkeren og heller tilby en lavere prioritert plass dersom det er hensiktsmessig ut fra 
aldersfordelingen i barnehagen. Det blir feil å gi yngre barn med kortere ansiennitet plass 
foran eldre barn med lengre ansiennitet. Det er likevel viktig å sikre at søsken kan gå i samme 
barnehage. Bydelsutvalget forutsetter at man har mulighet til å prioritere søkere i tråd med 
administrasjonens forslag.  
 
Det ble votert over Hanne Eldby (SV)s endringsforslag.  
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak  
Oppvekstkomiteen ber Bydelsutvalget fatte følgende uttalelse i høring om forskrift om 
standardvedtekter for kommunale barnehager i Oslo.  
 
Bydelsutvalget støtter Administrasjonens uttalelse med ett unntak (kulepunkt 1 i 
bydelsdirektørens oppsummering som utgår).  
Bydelsutvalget støtter forslaget om opptak etter ansiennitet. I stedet for at ledige plasser 
fordeles etter årskull i en overgangsperiode, ønsker bydelsutvalget i Bydel Østensjø at man 
ved opptak skal ha rett til plass etter ansiennitet, men at man kan fravike førstevalget til 
søkeren og heller tilby en lavere prioritert plass dersom det er hensiktsmessig ut fra 
aldersfordelingen i barnehagen. Det blir feil å gi yngre barn med kortere ansiennitet plass 
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foran eldre barn med lengre ansiennitet. Det er likevel viktig å sikre at søsken kan gå i samme 
barnehage. Bydelsutvalget forutsetter at man har mulighet til å prioritere søkere i tråd med 
administrasjonens forslag.  
 
 

 Sak 76 /08  Ferieklubb 2008 - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2008 tas orientering. 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Sak om ferieklubb 2008 tas orientering. 
 
 

 Sak 77 /08  Prosjekt "Ung uten rus" 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende prosjekt ”Ung uten rus” tas til orientering.  
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Sak vedrørende prosjekt ”Ung uten rus” tas til orientering.  
 
 

 Sak 78 /08  Skullerud aktivitetshus - orientering om status per 
september 2008 
 
Avdelingssjef svarte på spørsmål fra komiteen. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Skullerud aktivitetshus – status per september 2008, tas til orientering. 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig.  
 
OVK-vedtak  
Skullerud aktivitetshus – status per september 2008, tas til orientering. 
 
 

  



Sak 79 /08  oppnevning av ungdomsrådet 2008 - 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Følgende personer oppnevnes til representanter i ungdomsrådet for 2008 – 2010: 
 

1. Kandidat fra Bøler klubbregion: 
Kristoffer Kruse f. 1991, Bølerlia 159, 0689 Oslo 

 
2. Kandidat til uavhengig representant fra Bøler området: 

Andreas Edling f. 1991, Østmarkveien 118, 0687 Oslo 
 

3. Kandidat fra Manglerud klubbregion: 
Marie Haug Myhr f. 1991, Skuronnveien 54, 0681 Oslo 
 

4. Kandidat til uavhengig representant fra Manglerud området: 
Martin Grøtting f. 1992, Rugveien 9, 0679 Oslo 

 
5. Kandidat fra Oppsal klubbregion: 

Bilal Fiali f. 1992, Hellerudvegen 152 f, 0672 Oslo 
 

6. Kandidat til uavhengig representant fra Oppsal området: 
Astrid Fuglevaag f. 1992, Hellerudveien 39 c, 0672 Oslo  

 
 
Saken oversendes BU uten realitetsbehandling i OVK 
 
 

 Sak 80 /08  Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak 
 
Ap og SV v/Arnfinn Aabø (Ap) og Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø.  
 
Det ble votert over Ap og SV v/Arnfinn Aabø (Ap) og Per Nygaard (SV) sitt forslag til vedtak 
Votering: 6 stemme for (SV/A/H/V), 1 stemme mot (Frp)  
 
OVK-vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø.  
 
 
 
Hanne Irene Eldby /s       Torunn Nyrnes /s 
leder        sekretær 
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